

VILLA FOR SALE



Antibes

Antibes, Cote d'Azur

France

Asking Price

€9,500,000

Bedrooms **5**

Year Built **0**

Bathrooms **2**

Date Listed **04/10/2025**

Size **394 Sq M**

Listing ID **GL-1762748319**

Listed by: Unique Living

For more information, visit:

<https://www.globallistings.com/12040541>

Overview

Historische Residenz auf der Westseite mit Meer- und Hafenblick

Prachtiges Anwesen im Belle-epoque-Stil, erbaut 1901, eingebettet am Westhang des Cap d'Antibes. Diese historische Residenz bietet fast 400 Quadratmeter Wohnfläche auf einem flachen Grundstück von 2.400 Quadratmetern.

Mit seiner Position in zweiter Reihe bietet es einen bezaubernden Blick auf den Hafen von Galice und lädt Sie ein, die Boote und die Sonnenuntergänge zu betrachten.

Die Eleganz dieses Anwesens zeigt sich in seinen grosszügigen Volumen und seinen weitläufigen Terrassen, die sich ideal für Momente der Entspannung und Empfänge im Freien eignen. Durch den Zugang zu einer Privatstrasse sind Sie nur wenige Schritte von den Stränden und dem Hafen entfernt und können so ein exklusives und privilegiertes Leben am Meer geniessen.

Lassen Sie sich diese einmalige Gelegenheit nicht entgehen, ein architektonisches Juwel mit zeitlosem Charakter zu besitzen.

Historic residence on the west side with sea and port views

Magnificent Belle époque style property established in 1901, nestled on the western slope of Cap d'Antibes.

This historic residence offers nearly 400 square meters of living space, located on a flat plot of 2,400 square meters.

With a second line position, it offers a charming view of the Gallice port, inviting you to contemplate the boats and the sunsets.

The elegance of this property is revealed through its generous volumes and its vast terraces, ideal for moments of relaxation and outdoor receptions. With access to a private road, you will find yourself just a few steps from the beaches and the port, offering exclusive and privileged seaside living.

Don't miss this unique opportunity to own an architectural jewel with a timeless character.

Contact

Email

Phone

serge@uniqueliving.com